
Zápis zasedání studentského parlamentu ze dne 31.6.2013 
 
Dne 31.5. 2013 se uskutečnila první oficiální schůze studentského parlamentu v letošním 
roce. 
Hlavním tématem byla diskuze o školní jídelně. Bavili jsme se o tom, co nám na jídelně 
nejvíce vadí a co by bylo třeba vylepšit. 
Body, na nichž jsme se shodli: 

• omezení vaření jídel z prášku 
• na jídelníčku uváděná gramáž jídel 
• utírat stoly i během času oběda 
• zlepšit kvalitu čajů 
• uvádět přesný obsah jídel (př. Babiččino kuře = kuře + suché špagety) 
• zlepšit hygienu (vlasy v jídlech) 
• možnost při plně obsazené naší části jídelny jít si sednout do druhé části jídelny 
• zlepšit jednání se studenty 
• bylo by skvělé přijít na způsob, jak omezit předbíhání 
• u okénka, kde se vydávají lístky, nemáte-li čip, obsluha buď chybí, nebo je protivná 

Rádi bychom věděli 
• jestli stojí „učitelský“ oběd stejně jako náš a máme-li tedy nárok na stejné porce 
• jestli je nutné vařit v jeden den 2x rybu, 2x luštěniny apod. 

Kladně v naší jídelně hodnotíme 
• saláty 
• mléko různých příchutí 
• možnost vybrat si mezi brambory a kaší 
• nová jídla, př. Kus-kus byl vynikající 
• masové vývary (+ většinu polévek) 

 
(Přičemž upozorňujeme, že jakékoliv další názory na jídelnu jsou vítány, a proto neváhejte a 
sdělte nám je prostřednictvím svých předsedů a místopředsedů.)  
 
Druhým bodem programu byla volba vedení studentské rady. Ačkoli nebyla účast 
stoprocentní, rada byla usnášení schopná a volby proběhly. Na post předsedy byla zvolena  
Kateřina Pěkná z A7 a místopředsedkyní se stala Kristýna Lutnerová z A6. 
 
Dále jsme byli přítomným panem ředitelem informováni o probíhajících i chystaných 
změnách na našem gymnáziu. Jak už jste si mohli všimnout, odstartovalo oplášťování nové 
části budovy a v tomto roce se ještě chystá rekonstrukce záchodů v kozí a sprch ve velké 
tělocvičně. Následující rok nás čeká elektroinstalace – kamerový systém, wifi pokrytí po celé 
škole, nové vstupy na čipy.  
Celou schůzi jsme ukončili optimistickou informací o úspěšném naplnění tříd a z toho 
vyplývajícího závěru, že gymnázium se slučovat nebude! 
 
 
zapsala: Michaela Křivůnková, Třetí 
upravila: Kateřina Pěkná, Septima A 


